

CMLI
Security Ltd



KAZAKHSTAN

Black Sea

GEORGIA

ARMENIA

TURKEY

LEBANON

SYRIA

JORDAN

IRAQ

SAUDI ARABIA

AFGHANISTAN

IRAN

UZBEKISTAN

PAKISTAN

INDIA

Volgograd

Türkmenbaşy

TEHRAN

BAGHDAD

Abadan

AR-RIYAD

QATAR

BAHRAIN

OMAN

UNITED ARAB EMIRATES

ASWAN

CAIRO

CHAD

SUDAN

ETHIOPIA

AFRICA

INDIA

CHENNAI

Aral Sea

Caspian Sea

Persian Gulf

Red Sea

Mediterranean Sea

Black Sea

Canal

Aswan

CAIRO

CHAD

SUDAN

ETHIOPIA

AFRICA

INDIA

CHENNAI

COLOMBO

MAIDIVES

Urumqi

TOSHI

URUMQI

KARACH

CHENNAI

COLOMBO

MAIDIVES

INDIA

CHENNAI

COLOMBO

MAIDIVES

INDIA

CHENNAI

COLOMBO

MAIDIVES

INDIA

CHENNAI

Introduction

Established in 2017, CMLI Security Ltd is one of the premier providers of world-wide security and investigations services. Our professionalism is reflected in our experience, our success and our knowledge of the latest practice and technology. Our clients include the world's largest international companies and legal institutions. We operate together with a number of partners who produce leading technologies in the security and information and communication technology industries.

Areas of Operation

CMLI has a great deal of experience working throughout the world, particularly in difficult and often dangerous environments. We pride ourselves in operating in accordance with and paying respects to local customs. We build strong and lasting relationships with our partners, wherever we operate.

مقدمة

شركة CMLI، التي تم تأسيسها في عام 2017، تعد واحدة من الشركات الرائدة في مجال خدمات الأمن والتحقيقات على الصعيد العالمي. وتنعكس حرفية الشركة في خبراتنا ونجاحنا ومعارفنا بأفضل الممارسات والتقنيات. وتشتمل قائمة عملائنا على أكبر الشركات والمؤسسات القانونية الدولية. ونحن نعمل مع مجموعة من الشركاء الذين يقومون بإنتاج التقنيات الرائدة في مجالات تقنيات الأمان والمعلومات والاتصالات.

مناطق العمليات

تمتلك شركة CMLI قدرًا كبيرًا من الخبرات في العمل في مختلف أرجاء العالم، على وجه الخصوص في البيئات التي تتسم بالصعوبة والتي غالبًا ما تكون خطيرة. ونحن نفخر بأننا نعمل بما يتوافق مع العادات والتقاليد المحلية، كما أننا نحترمها بصفة دائمة. ونحن نقوم ببناء علاقات قوية ودائمة مع شركائنا، في كل الأماكن التي نعمل بها.



Security Consultancy

For organisations to achieve their ultimate potential, a secure environment must first be established in order that people feel sufficiently safe and secure to work. CMLI can offer a range of solutions to aid any organisation provide an optimum level of security. CMLI provides security professionals to help understand and resolve security risks. This may be in support of a project, period of change, expansion, or to address a specific security requirement. Using industry-leading risk methodology, our consultancy approach is delivered by an experienced and capable consulting team. Our security risk consultants provide specialist advice to organisations faced with highly complex and sensitive issues.

Strategic security consulting identifies and examines threats and risks and ensures their mitigation strategy is appropriately focused and resourced. CMLI work with government officials, senior managers, security directors, and individuals to ensure that the potential of security resources is maximised. This often begins with a strategic security risk assessment before developing the executive security directives.

لكي تتمكن المنظمات من الوصول إلى أفضل إمكانياتها، يجب أن يذم في البداية خلق بيئة آمنة من أجل أن يشعر هؤلاء الأشخاص بالأمان والأمن الكافي لهم لكي يتمكنوا من العمل. ويمكن أن توفر شركة CMLI مجموعة من الحلول لمساعدة أي شركة على توفير مستوى مثالي من الأمن. وتوفر شركة CMLI محترفين في مجال الأمان للمساعدة على فهم وحل المخاطر الأمنية. ويمكن أن يكون ذلك بهدف مساعدة مشروع ما أو فترة تغيير أو عملية توسع أو من أجل التعامل مع متطلبات أمنية بعينها. ومن خلال استخدام منهجية رائدة في هذا المجال الصناعي، يمكن أن يتم تنفيذ منهجية الاستشارات الخاصة بنا من خلال فريق استشارات يمتلك الخبرات والكفاءات اللازمة. ويوفر مستشارو المخاطر الأمنية لدينا نصائح متخصصة للمنظمات التي تواجه المشكلات المعقدة والحساسة للغاية.

وتحدد الاستشارات الأمنية الاستراتيجية التهديدات والمخاطر وتنتظر في أمرها، وتحقق من أن استراتيجية التخفيف من حدة تلك التهديدات والمخاطر مركزة بالشكل المناسب وتتوافر لها الموارد الالامنة. وتعمل شركة CMLI مع المسؤولين الحكوميين ومع كبار المديرين ومديري الأمن والأفراد لضمان الوصول إلى أفضل المستويات فيما يتعلق بالموارد الأمنية. وغالبًا ما يبدأ ذلك بتقييم استراتيجي للمخاطر الأمنية قبل تطووير التوجيهات الأمنية التنفيذية.



Security Management

Security management consultancy is focused on people and implementation. It includes assessing security management, outsourced providers, and operational planning and implementation. CMLI can advise security managers in many areas: guard force or security systems procurement, team leadership, development of operational processes, or testing and assurance.

Operational Security

Operational security consultancy works on the frontline of security delivery at the site or security team level. It will often involve personnel, operational and technical security elements. It balances different security measures – human, process, physical, and technical team or physical asset, CMLI can ensure there are no gaps in security delivery. Our consultants also test existing security measures using a blend of intrusion testing, social engineering, competency reviews, and technical security sweeps to ensure that security is effective and applied appropriately.

إدارة النظام الأمني

تركز استشارات إدارة النظام الأمني على الأشخاص والتنفيذ. وهي تشمل على تقييم إدارة النظام الأمني والموفرين المعتمد عليهم من الجهات الخارجية والتخطيط للعمليات والتنفيذ. ويمكن أن توفر شركة CMLI الإرشادات إلى مديري الأمن في العديد من المجالات: قوة الحراسة أو شراء الأنظمة الأمنية أو قيادة فريق العمل أو تطوير العمليات التشغيلية أو الاختبارات أو التحقق من الكفاءة.

الفعالية الأمنية

تأتي الاستشارات الأمنية التشغيلية كإس حربة لتنفيذ متطلبات الأمان على مستوى الموقع أو على مستوى فريق الأمن. وغالبًا ما تشمل على الأفراد والعناصر الأمنية التشغيلية والفنية. كما أنها تحقق التوازن بين مختلف الإجراءات الأمنية، المتعلقة بالبشر والعمليات والجوانب المادية والجوانب الفنية، للتحقق من الوفاء بالمتطلبات الأمنية. ومن خلال مراجعة فرق الأمن أو الأصول المادية، يمكن أن تضمن شركة CMLI عدم وجود أي ثغرات في تنفيذ الجوانب الأمنية. كما يقوم مستشارونا كذلك باختبار الإجراءات الأمنية الحالية باستخدام مجموعة من اختبارات الاقتحام والهندسة الاجتماعية ومراجعات الكفاءة وعمليات التمشيط الأمنية الفنية للتحقق من فاعلية النظام الأمني ومن تطبيقه بالشكل السليم.



Executive Close Protection

Ensuring someone's safety and working in a secure environment is always the top priority of any organisation. CarratuMLI can provide executive protection for individuals, groups of people or events. We operate whether there is a specific threat or whether the risk is more general in nature. We have experience in providing such a service for Government Officials, high profile individuals, and business executives. CMLI can provide protection discreetly or openly, to suit the nature of any activity and our personnel are carefully recruited from military, police or specialist security backgrounds. They have experience in operating in a range of situations from the diplomatic nature of an embassy, the business arena of city financial districts and the challenging environment of combat zones and areas of armed conflict.

حراسة الشخصيات العامة بفاعلية

يعد التحقق من سلامة الأشخاص ومن أن الأشخاص يعملون في بيئة آمنة الأولوية الأولى لأي منظمة. ويمكن أن توفر شركة CarratuMLI الحماية التنفيذية للأشخاص أو مجموعات الأشخاص أو للأحداث. ونحن نعمل سواء ما إذا كانت هناك تهديدات خاصة أو كان الخطر أكثر عمومية في طبيعته. وتمتلك الشركة الخبرة فيما يتعلق بتوفير هذه الخدمة للمسؤولين الحكوميين والأفراد المهمين والمسؤولين التنفيذيين التجاريين. ويمكن أن توفر شركة CMLI الحماية بشكل سري أو بشكل مكشوف، بما يتلاءم مع طبيعة أي نشاط، ويتم انتقاء الموظفين العاملين في الشركة بعناية من أصحاب الخلفيات العسكرية أو الشرطة أو المتخصصين في الأمن. وهم يمتلكون خبرة كبيرة فيما يتعلق بالتعامل مع مجموعة من المواقف، من الطبيعة السياسية للسفارات إلى المجال التجاري للأحياء المالية في المناطق التجارية وحتى البيئة التي تفرض التحديات في مناطق القتال والمناطق التي تغلي بالصراعات المسلحة.



NORTH AMERICA

SOUTH AMERICA

EUROPE

AFRICA

ASIA

AUSTRALIA

Counter Terrorism

There is a strong need today to mitigate the risk from terrorist activity. Political terrorism, indiscriminate extremist activity, direct action or political instability, all pose a threat. Protection from the impact of these events is essential to avoid: casualties, business interruption, property damage and loss of reputation. CMLI helps to understand the risks and the levels of protection that can be achieved. This enables the advantages of growth opportunities to be taken without affecting security or a duty of care to staff and the public.

اليوم، هناك حاجة ماسة إلى تخفيف المخاطر الناجمة عن الأنشطة الإرهابية. فالإرهاب السياسي أو الأنشطة المتطرفة العشوائية أو الإجراءات المباشرة أو عدم الاستقرار السياسي كلها تعد عوامل تمثل تهديدات يمكن التعرض لها. وتعد الحماية من تلك الأحداث أمرًا جوهريًا لتجنب التعرض للوفاة، أو توقف الأعمال أو تلف الممتلكات أو فقد السمعة الحسنة. وتساعد شركة CMLI على فهم المخاطر ومستويات الحماية التي يمكن الوصول إليها. ويتيح ذلك الميزات المرتبطة بالاستفادة من فرص النمو والتنمية بدون التأثير على الأمن أو مسؤولية رعاية فرق العمل والعامة.



Transport, Travel Construction Site & Building Security

All organisations have a duty of care to their employees. CMLI assists in fulfilling this duty of care with a wide range of operational and training solutions for staff in their working or residential environments or travelling to unfamiliar, medium or high-risk countries. Optimum levels of security can be achieved in buildings, compounds or larger areas and the risks of travel can be mitigated. Our security consultants can assess and evaluate even the most complex situations before advising on a security strategy and implementing the resultant security measures.

Our training enables staff to confidently prepare for travel and operate more safely and effectively once they arrive. Training can be tailored to specific countries, regions and areas of travel, the main potential threats and risks, and their operating procedures. Our courses are taught by a highly qualified and experienced team of instructors, many of whom have a Special Forces background and are selected for their breadth of knowledge and operational experience. We offer a wide range of training modules which can be packaged together for example: working with private security details, defensive and evasive driving skills, basic medical skills and surveillance awareness

الأمن أثناء النقل والسفر وأمن المباني

تقع على عاتق كل المنظمات مسؤولية توفير الرعاية لموظفيها. وتقدم شركة CMLI يد العون فيما يتعلق بالوفاء بمسؤولية الرعاية هذه من خلال مجموعة كبيرة من الحلول التشغيلية وحلول التدريب لفريق العمل في بيئات العمل أو السكن الخاصة بهم أو عند السفر إلى الدول غير المعروفة بالنسبة لهم أو التي تتطوي على مخاطر غير معروفة أو متوسطة أو عالية. ويمكن الوصول إلى أعلى المستويات فيما يتعلق بالأمن للمباني أو المجمعات السكنية أو المناطق الأوسع نطاقاً، كما يمكن الحد من المخاطر التي يمكن مواجهتها أثناء السفر. ويمكن أن يقوم مستشارو الأمن لدينا في الشركة بتقييم كل المواقف حتى الأكثر تعقيداً منها قبل توجيه النصيحة فيما يتعلق بالاستراتيجية الأمنية وتنفيذ الإجراءات الأمنية الناجمة عنها.

تتيح لنا التدريبات التي نوفرها لفريق العمل التجهيز للسفر بصرية تامة والعمل بكل أمان وفاعلية بمجرد الوصول. ويمكن تخصيص التدريب بما يتناسب مع دول ومناطق وأماكن معينة من الأماكن التي يسافر إليها الناس، وبما يغطي المخاطر المحتملة الرئيسية وإجراءات العمل المتعلقة بها. ويتم تدريس الدورات الخاصة بنا من خلال فريق من المعلمين أصحاب الكفاءات والخبرات العالية، والكثير منهم لهم خلفيات بالعمل في القوات الخاصة وتم اختيارهم نظرًا لضخامة معارفهم وخبراتهم في مجال العمليات. ونحن نوفر مجموعة كبيرة من وحدات التدريب التي يمكن تجميعها معاً في شكل حزم، منها على سبيل المثال التعامل مع التفاصيل الأمنية الخاصة ومهارات القيادة الدفاعية والهجومية والمهارات الطبية الأساسية بالإضافة إلى الوعي بالمراقبة.



Corporate Due Diligence

Conducting due diligence is an essential aspect of every transaction and business relationship, ensuring a high degree of risk mitigation and corporate reassurance. CMLI provides efficient, accurate, and cost effective due diligence investigation in relation to individuals and companies. Our services include background checks on individuals and companies, proving identity for the purpose of anti-money laundering regulation, establishing integrity for the purpose of bribery, legislation identifying a trading history, assessing the reliability of a potential trading partner and discovering financial irregularities.

Fraud & Corruption Investigation

All organisations, whatever their size, can suffer large monetary losses due to fraud and corruption. CMLI has a wealth of expertise in assisting clients dealing with fraud and corruption. Our Fraud Risk Analysis involves reviewing and analysing existing controls to gauge their effectiveness against fraud, together with the creation of an organisation wide fraud prevention policy. CMLI can also provide a high quality and cost effective investigation service.

التزام الشركات بمبدأ العناية الواجبة

يعد الالتزام بمبدأ العناية الواجبة جانبًا ضروريًا من كل المعاملات والعلاقات التجارية، بما يضمن تخفيف المخاطر بدرجة كبيرة وطمأنة الشركات إلى حد كبير. وتوفر شركة CMLI عمليات التحقيق التي تنسم بالفاعلية والدقة وتوفير التكلفة فيما يتعلق بالأفراد والشركات. وتشتمل الخدمات التي نوفرها على فحوصات الخلفية للأفراد والشركات وتوفير المعلومات عن الهوية لأغراض لوائح مكافحة غسيل الأموال بالإضافة إلى تحديد النزاهة فيما يتعلق بأغراض التشريعات الخاصة بالرشوة وتحديد التاريخ التجاري وتقييم اعتمادية الشرك التجاري المحتمل واكتشاف المخالفات المالية.

التحقيقات في مجالات الاحتيال والفساد

يمكن أن تعاني كل المنظمات، أيا كان حجمها، من خسائر مالية فادحة بسبب الاحتيال والفساد. وتمتلك شركة CMLI قدرًا ضخمًا من المعارف فيما يتعلق بمساعدة العملاء على التعامل مع حالات الاحتيال والفساد. ويشتمل تحليل مخاطر الاحتيال الخاص بنا على مراجعة وتحليل الضوابط الحالية لقياس مدى فاعليتها على الفساد، بالإضافة إلى وضع سياسة تغطي المنظمة برمتها لمكافحة الاحتيال. كما يمكن أن تقوم شركة CMLI كذلك بتوفير خدمة تحقيقات عالية الجودة وموفرة من ناحية التكلفة.

February 20, 1901

Markets

The image shows a blurred section of a newspaper, likely a financial or market page. The word 'Markets' is printed in large, bold, black letters at the top right. Above it, a date 'February 20, 1901' is visible. Below the title, there is a table with several columns and rows of text. The text is too blurry to read, but the layout suggests a standard market report table with columns for various market indicators or stock prices.

تمتلك شركة CMLI القدرة على توفير الرؤى فيما يتعلق بالمنافسات التجارية أو أماكن الأسواق المعينة التي يمكن أن تبقى مجهولة دون الاعتماد على خدمات الشركة. إن التسلح بدرجة كبيرة من المعلومات يمكن أن يسمح للشركات باتخاذ المزيد من القرارات المستنيرة، مما يساعد على خلق بيئة يمكن أن يتم فيها تحقيق التنمية وتحقيق التقدم. ويمكن أن يؤدي نقص الفهم إلى عدم استغلال المجالات التجارية القيمة بالإضافة إلى حرمان الشركات من مميزات كثيرة.

تتبع الأصول

يمكن أن يكون الدخول في عمليات التقاضي أمرًا معقدًا ومكلفًا. وقبل الشروع في أي عمليات مرتبطة بالتقاضي، يمكن أن تساعد شركة CMLI من خلال تحديد المخاطر المقترنة بالأفراد أو الشركات، وبالتالي تقرير ما إذا كان ذلك الطرف يمتلك القدرات المالية لتوفير التعويض أم لا. ولدينا خبرات ضخمة فيما يتعلق بتحديد الأصول المخفية، والتي تكون في الغالب عبارة عن عائدات ناجمة عن عمليات الاحتيال الدولية المعقدة. ومن خلال عمليات التحقيقات التي تغطي أكثر من دولة، يمكننا استخدام شبكتنا مترامية الأطراف من جهات الاتصال المختلفة لتنفيذ كل عمليات تتبع الأصول في مختلف الدول.

Business Intelligence

CMLI has the ability to provide an insight into business Competition or a specific market place that would otherwise remain unknown. Being armed with a greater degree of information can allow businesses to make more informed decisions, creating an environment where development can be cultivated and progress can be achieved. A lack of understanding can leave valuable commercial areas unexploited and companies operating at a disadvantage.

Asset Tracing

Engaging in litigation can be complex and costly. Prior to embarking on any litigation, CMLI can assist by identifying the assets connected to an individual or company, thereby establishing whether a party has the financial viability to provide compensation. We have considerable experience in identifying hidden assets - often the proceeds of complex international frauds. Through cross-boundary investigations we use our established network of contacts to conduct all levels of asset tracing on an international basis.



Asset Recovery

CMLI offers a comprehensive service with a Global presence. CMLI have traditionally operated in the Investigation, Protective and Security services industry. Over the last 3 years, CMLI has expanded to operate in industries and sectors which do not necessarily fit within the Security environment.

We are constantly looking for ways to improve our business and stay dynamic, to ensure our business and clients are offered the best services available and we are able to quickly adapt and meet our client's needs and expectations. Our recovery activities typically include,

- Motor vehicles (including Motor Cycles)
- Light to heavy commercial vehicles
- Aircraft
- Boats
- Office & IT equipment
- Restaurant equipment and removal
- Heavy machinery
- Agricultural equipment
- Earthmoving equipment

استعادة الأصول

توفر شركة CMLI خدمة شاملة من خلال تواجدها في مختلف الدول. وقد عملت شركة CMLI في إطار خدمات التحقيق والحماية والأمن. وعلى مدار أكثر من 3 سنوات، توسعت شركة CMLI في عملياتها بحيث تعمل في المجالات والقطاعات التي لا تكون متناسبة بالضرورة مع بيئة الأمن.

ونحن نبحث بصفة مستمرة عن الطرق التي تساعدنا على تحسين أعمالنا والحفاظ على ديناميكيته، من أجل التحقق من توفير أفضل الخدمات المتاحة للأعمال الخاصة بنا وكذلك لعملائنا، كما يمكننا التأقلم بشكل سريع مع المتطلبات بما يفي باحتياجات العملاء وتوقعاتهم. وتشتمل أنشطة الاستعادة التي نقوم بها في الغالب على ما يلي:

المركبات (بما في ذلك الدراجات النارية)

المركبات التجارية الخفيفة إلى الثقيلة

الطائرات

القوارب

معدات المكاتب وتقنيات المعلومات

معدات المطاعم والتخلص منها

المعدات الثقيلة

المعدات الزراعية

معدات الحفر



Computer Forensics

CMLI's highly skilled computer forensics and security experts are able to examine all types of computer and digital media regardless of size, manufacturer, or operating system. Information can be present on all forms of storage media, including: computer hard drives, mobile phones, smartphones, memory sticks etc. Our computer security experts can examine communication networks and identify weak aspects to improve overall information security. Any material recovered through our computer forensics service is acceptable in court. We also have the capability to identify the use of malware and spyware on information and communication technology systems.

Our People

CMLI is an entirely British owned company. Our people originate from a variety of security backgrounds, primarily from the British Police and British Army, many of whom have specialist experience. We have a great deal of experience working successfully throughout the world, including in Arab countries.

التحليل الجنائي المعتمد على الكمبيوتر

إن خبراء شركة CMLI من أصحاب المهارات العالية في مجال التحليل الجنائي المعتمد على الكمبيوتر والأمن لديهم القدرة على فحص كل أنواع الوسائط الرقمية والمعتمدة على أجهزة الكمبيوتر بغض النظر عن حجمها أو جهة تصنيعها أو نظام التشغيل الخاص بها. ويمكن أن يتم تقديم المعلومات عبر أي شكل من أشكال وسائط التخزين، بما في ذلك محركات الأقراص الثابتة لأجهزة الكمبيوتر والهواتف المحمولة والهواتف الذكية وشرائح الذاكرة وما إلى ذلك. ويمكن أن يقوم خبراء أمن أجهزة الكمبيوتر لدينا بفحص شبكات الاتصال وتحديد نقاط الضعف لتحسين أمن المعلومات بصفة عامة. وتكون كل المواد التي يتم استرجاعها أثناء توفير خدمة التحليل الجنائي المعتمد على الكمبيوتر مقبولة في المحاكم. كما أننا نمتلك كذلك القدرة على ما إذا كان يتم استخدام البرامج الضارة وبرامج التجسس على أنظمة المعلومات وتقنيات الاتصال.

موظفو الشركة

شركة CMLI هي شركة بريطانية بشكل كامل. ويأتي الموظفون العاملون في الشركة من خلفيات أمنية متنوعة، في الأساس من الشرطة البريطانية والجيش البريطاني، والكثير منهم يمتلكون الخبرة المتخصصة. ولدينا قدر كبير من الخبرة فيما يتعلق بالتعامل بكل نجاح في مختلف أرجاء العالم، بما في ذلك العمل في الدول العربية.



Training

CMLI offers a comprehensive range of training services. Using expertise built over many years, courses can be delivered anywhere in the world. Our training can be designed for specific requirement, so we have developed a wide range of solutions, from crisis workshops to hostile environment training. We can provide training programs and courses to ensure high levels of competency, professionalism and ethics. These areas can include: Security Guarding, Surveillance, Close Protection, Policing, Investigations (Crime Detection), Crime Scene Investigation (Forensics), and Computer Forensics.

Enquiries & Questions

We are always available to answer any questions you may have concerning the services we can provide and the related fees, which we are sure you will find competitive. Please contact one of our experts for further information. We would be delighted to take your call or receive your email.

التدريب

توفر شركة CMLI مجموعة شاملة من خدمات التدريب. وباستخدام الخبرات المتراكمة على مدار سنوات طوال، يمكن أن يتم توفير الدورات التدريبية في أي مكان في العالم. ويمكن أن يتم تصميم التدريب الخاص بنا بما يتوافق مع متطلبات معينة، وبالتالي، قمنا بتطوير مجموعة كبيرة من الحلول، من ورش عمل الأزمات وحتى التدريب في البيئات المعادية. ويمكن أن نقوم بتوفير برامج ودورات التدريب للتحقق من الوصول إلى مستويات مرتفعة من الكفاءة والاحترافية والأخلاقيات. ويمكن أن تشمل تلك المجالات على ما يلي: الحراسات الأمنية، المراقبة، حراسة الشخصيات العامة، وعمل السياسات، والتحقيقات (اكتشاف مرتكبي الجرائم) والتحقيق في أماكن ارتكاب الجرائم (التحليل الجنائي) والتحليل الجنائي المعتمد على الكمبيوتر.

الاستفسارات والأسئلة

نحن دائمًا متاحون للإجابة على أي أسئلة تثار في ذهنك حيال الخدمات التي يمكن أن نوفرها لكم والرسوم المقترنة بها، ونحن على يقين أنك ستجد تلك الأسعار منافسة للآخرين. الرجاء الاتصال بأحد خبرائنا للحصول على المزيد من المعلومات. فسوف يسعدنا تلقي مكالمتك أو استقبال رسالة البريد الإلكتروني منك.

The logo for CMLI Security Ltd features the letters 'CMLI' in a blue serif font, with the 'C' partially enclosed by a red circular arc. Below this, the words 'Security Ltd' are written in a blue serif font.

CMLI Security Ltd

Head Office

CMLI House

100 Blackwell Road

NG17 2RB

Telephone: +44 (0) 800 052 4249

www.cmlt.org.uk

admin@cmlt.org.uk